

## Senckenberg Natural History Museum

### 森肯伯格自然歷史博物館



Museums are one of the most popular attractions for tourists. They exhibit, maintain, and collect items for the travelers to visit and observe. While some museums display scientific or historical items, others exhibit artworks, such as paintings, sculptures, woodcarvings, etc. There are also some special museums that focus on foods, music instruments, and even diamonds. Travelers can choose the museums to visit according to their interests.

Like many other big cities in Europe, Frankfurt, Germany, has a lot of museums waiting for the tourists to discover, such as Stadel Museum, Dialog Museum, German Film Museum, just to name a few. Among the museums in Frankfurt, the Senckenberg Natural History Museum is a must visit destination if you are a knowledge seeker!

博物館對遊客一直很有吸引力。為了讓遊客參觀拜訪，博物館定期展出、維護及收集不同的展品。有些博物館展出科學及歷史文物，有些則著重於藝術品相關物件的展覽，如畫作、石雕、木雕等；一些比較特別的博物館則致力於食物、樂器，甚至是鑽石的展出。遊客能依據自己的喜好拜訪不同的博物館。

和歐洲許多大城市一樣，位於德國的法蘭克福也有許多博物館等著遊客們挖掘，像是施泰德美術館、對話博物館，及德國電影博物館等。如果你有強烈的求知慾，那麼在法蘭克福的那些博物館中，你絕對不能錯過森肯伯格自然歷史博物館！

# 英語園地

The structure and the interior design of the museum is nothing fancy; however, it attracts you to stay for hours by its very rich content. Exhibits in this museum include human evolution, green evolution, mammals, insects, dinosaurs, birds, and fish from prehistoric to current day, including full size displays, and selection of preserved anatomical



displays. In addition, the museum also explains phenomena in solar system and how planets were formed etc. with the most visually appealing and interesting manner.

森肯伯格自然歷史博物館的外觀與裝潢並沒有特別突出，但你絕對會被它裡頭的豐富館藏所吸引，流連忘返。這博物館裡展出的品項包含了人類進化史、綠能演變、哺乳類動物、昆蟲、恐龍、鳥類以及從史前到當代的魚類仿真模型與保存良好的動物解剖標本。之外，博物館也採用最具視覺效果又有趣的方式向遊客解釋太陽系的現象、星球的進化過程等。



You must plan at least 2 to 3 hours if you want to give it a quality visit. But, from the great smiles of the ticketing lady to the great collection, you can even spend the whole day there without feeling weary.

若你要完整地參觀這座博物館，至少需要二至三小時的時間。但，博物館入口那笑容可掬的票務小姐，以及那館內眾多的收藏品絕對可以讓你在博物館度過一整天，且樂此不疲。

## Vocabulary and phrase

### 1. destination 目的地

【Example】 Ellis Island has become one of America's most popular tourist destinations.  
埃利斯島已經成為美國最受歡迎的觀光勝地之一。

### 2. anatomy 解剖；解剖學

【Example】 A knowledge of anatomy adds to the appreciation of works of art.  
解剖學知識有助於提高對藝術作品的鑑賞力。

### 3. prehistoric 史前

【Example】 Some prehistoric people lived in caves.  
有些史前時期的人住在洞穴裡。

### 4. solar system 太陽系

【Example】 The US Department of Energy said that it has finalized \$1.6 billion in loan guarantees to support the Ivanpah Solar Energy Generating System.  
美國能源部宣佈將提供 1.6 億美元的貸款來支持艾文帕太陽能發電系統。

### 5. weary 疲倦

【Example】 Rachel looked pale and weary.  
瑞秋看起來蒼白而疲憊。

#### ◎ References:

1. [https://www.tripadvisor.com/Attractions-g187337-Activities-c49-Frankfurt\\_Hesse.html](https://www.tripadvisor.com/Attractions-g187337-Activities-c49-Frankfurt_Hesse.html)
2. <https://museumfrankfurt.senckenberg.de/en/>
3. <https://www.youdao.com/>



◎外語教育中心 唐綺霞老師 編譯